



Strasbourg, 2 December 2022

Ref.: JJ9427C
Tr./185-123

NOTIFICATION OF ACCESSION

State: Brazil.

Instrument: Convention on Cybercrime, opened for signature, in Budapest, on 23 November 2001 (ETS No. 185).

Date of entry into force of the instrument: 1 July 2004.

Date of accession: 30 November 2022.

Date of entry into force in respect of Brazil: 1 March 2023.

Reservations: ETS No. 185 Res./Decl. Brazil.
Declarations: (See annex)

Notification made in accordance with Article 48 of the Convention.

Copy to all member States + Argentina, Australia, Benin, Brazil, Burkina Faso, Cabo Verde, Canada, Chile, Colombia, Costa Rica, Côte d'Ivoire, Dominican Republic, Ecuador, Fiji, Ghana, Guatemala, Israel, Japan, Mauritius, Mexico, Morocco, New Zealand, Niger, Nigeria, Panama, Paraguay, Peru, Philippines, Senegal, South Africa, Sri Lanka, Tonga, Tunisia and the United States of America, Vanuatu.

**CONVENTION ON CYBERCRIME**

opened for signature, in Budapest, on 23 November 2001

CONVENTION SUR LA CYBERCRIMINALITÉ

ouverte à la signature, à Budapest, le 23 novembre 2001

**Reservations and Declarations
Réserves et Déclarations**

BRAZIL

Declarations contained in the instrument of accession deposited on 30 November 2022 - Or. Fr.

Pursuant to Article 24, paragraph 7.a, and Article 27, paragraph 2.c, of the Convention, the Federative Republic of Brazil declares that the authority responsible for making requests for extradition and provisional arrest and for exercising the function of competent central authority is:

Ministry of Justice and Public Security
Department of Asset Recovery and International Judicial Cooperation
Esplanada dos Ministérios
Bloco T, Ed. Sede, Sala 414
Brasilia-DF 70064-900

Pursuant to Article 35 to the Convention, the Federative Republic of Brazil declares that the function of point of contact for the 24/7 Network will be exercised by the Federal Police.

Pursuant to Article 40 of the Convention, the Federative Republic of Brazil declares that no presentation of declaration was decided during the legislative process of approval.

BRÉSIL

Déclarations consignées dans l'instrument d'adhésion déposé le 30 novembre 2022 - Or. fr.

Conformément à l'article 24, paragraphe 7.a, et à l'article 27, paragraphe 2.c, de la Convention, la République fédérative du Brésil déclare que l'autorité responsable de l'envoi des demandes d'extradition et d'arrestation provisoire et pour l'exercice des fonctions d'autorité centrale compétente est le :

Ministère de la Justice et de la Sécurité publique
Département du recouvrement d'actifs et de la coopération judiciaire internationale
Esplanada dos Ministérios
Bloco T, Ed. Sede, Sala 414
Brasilia-DF 70064-900

Conformément à l'article 35 de la Convention, la République fédérative du Brésil déclare que la fonction de point de contact du réseau 24/7 sera exercée par la Police fédérale.

Conformément à l'article 40 de la Convention, la République fédérative du Brésil déclare qu'aucune présentation de déclaration n'a été décidée au cours du processus législatif d'approbation.